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内容概要

《西方家庭学校原版教材与经典读本:澳大利亚学生文学读本(1-6)(套装共6册)》内容简介：全书共6册
，以英文原版形式出版，图文并茂。
编写体例统一严谨，包括生词、课文、语音、拼读练习、作者介绍等，同时还附加了课后知识点总结
和拓展练习。
通过趣味而有教育意义的故事，引发孩子们学习语言的兴趣；并向规范、美丽的文学作品过渡，让孩
子们掌握语言的艺术，感受西方的人文历史。
这些选文，体现了澳大利亚丰富的历史文化知识和西方国家的道德价值观念。
是中国学生学习英语、全面了解西方社会的很好途径。

《澳大利亚学生文学读本》第一册难易程度相当于小学高年级阶段，此后各级在词汇量和阅读量上逐
步提高，选篇的文体也有所变化。
《澳大利亚学生文学读本》全套书可以伴随学生从小学直至高中或大学阶段。
同时也适合成人英语学习者提高英语阅读水平使用，让众多国内读者在了解西方文学的同时，也感受
英语语言的魅力。

《澳大利亚学生文学读本》从文章所涉内容来看，包括有故事、童话、传记、诗歌、旅游、历险、历
史、自然、科学等。
每课列出了重难点词汇并附以英文注释，加强原文阅读，是提高阅读英语水平的一个最好途径之一。
相信《澳大利亚学生文学读本》，能让读者深受其益。

This set of readers comprises stories, poems and essays selected to inculcate knowledge and moral principles. It was
authorized by the Ministry of Victorian Education and provided to school-children in state and most independent
schools across Australia during the first half of the twentieth century, when state-based school readers were
produced. Many Australians recall school readers with nostalgia and affection, since they provided children with
reading material when few families had access to a wide range of fiction and non-fiction.
The Readers were not simply read by children; they were used as literacy materials. This means that children
listened to them and read them, silently and aloud, many times over; some texts were committed to memory; and
children were drilled in and tested for their capacity to read and understand the content of the Readers.
The aim of the committee established to select material was to choose items such as possessed literary merit, were
informative, were likely to arouse interest, and were suitable as regards the average standard of attainment of the
grade or forms for which the book was intended.
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